
Protokół nr IX/2025 

z IX Sesji Rady Gminy Krzykosy  

z dnia 25 marca 2025 roku 

 
Obrady rozpoczęto 25 marca 2025 r. o godz. 10:15, a zakończono o godz. 11:48 tego samego 

dnia. 

 

W Sesji uczestniczyli radni wg załączonej listy obecności, sołtysi oraz 

 

Pan Andrzej Janicki – Wójt Gminy Krzykosy 

Pani Ewa Tomczak – Sekretarz Gminy 

Pani Jadwiga Kulka – Skarbnik Gminy 

Pan Michał Jankowiak – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Pan Ryszard Włodarczyk – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 

Pani Anna Kwaśniewska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej  
Pani Joanna Roszyk-Auguścik – p.o. Dyrektora Biblioteki Publicznej Gminy Krzykosy 

podinsp.. Krzysztof Wróblewski – Komendant Powiatowy Policji  

asp. szt. Tomasz Błochowiak – Kierownik Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Wartą 

podinsp.. Piotr Kępski – Naczelnik Wydziału Prewencji KPP w Środzie Wielkopolskiej 

 

 

Porządek IX Sesji Rady Gminy Krzykosy 

 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku Sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach od ostatniej Sesji. 

5. Informacja Wójta o działaniach od ostatniej Sesji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania o stanie bezpieczeństwa na terenie 

Gminy Krzykosy w 2024 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krzykosy na lata 2025-2032. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej oraz 

trybu postępowania w sprawie o udzielenie dotacji i sposobu jej rozliczania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Krzykosy 

dla Gminy Zaniemyśl z przeznaczeniem na realizację zadania z zakresu lokalnego 

transportu zbiorowego. 

11. Podjęcie uchwały programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 

Murzynowo Leśne. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 

Murzynowo Leśne. 



14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania diet sołtysom Gminy Krzykosy. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

16. Składanie interpelacji i zapytań radnych. 

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zakończenie Sesji.  

 

Do pkt. 1. 

 

Otwarcia IX Sesji dokonał Pan Krzysztof Jankowiak, Przewodniczący Rady Gminy, który 

powitał zebranych w Sali obrad. 

 
Przewodniczący stwierdził, że w obradach uczestniczy 14 radnych, co stanowi 93% ogółu 

Rady. 
 

Wobec powyższego Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

 

Do pkt. 2. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Nikt ze zgromadzonych nie miał uwag, wobec 

czego przeprowadzono głosowanie nad jego przyjęciem: 

 
Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Adam Ziemiański 

 

Do pkt. 3 

Przewodniczący stwierdził, że Radni otrzymali protokoły z dwóch poprzednich Sesji drogą 
elektroniczną.  

Radny Krzysztof Zimoch zaapelował, aby protokoły były wysyłane z większym 

wyprzedzeniem. 

Nikt inny nie zgłosił uwag, wobec czego Przewodniczący zarządził głosowania: 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z VII Sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Adam Ziemiański 

 *** 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VIII Sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Adam Ziemiański 

Przewodniczący stwierdził, że w związku z obecnością przedstawicieli Policji w pierwszej 

kolejności przejdzie do punktu 6. porządku obrad. 

 

Do pkt. 6. 

Przewodniczący oddał głos Panu Krzysztofowi Wróblewskiemu, Komendantowi 
Powiatowemu Policji, który przedstawił w skrócie sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa na 

terenie Gminy Krzykosy. 

Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie. 

Uchwała IX/59/2025 Rady Gminy Krzykosy w sprawie przyjęcia sprawozdania o stanie 

bezpieczeństwa na terenie Gminy Krzykosy w 2024 roku została podjęta jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Krzykosy 

w 2024 roku. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Krzysztof Zimoch 
 

NIEOBECNY (1) 

Adam Ziemiański 

Obrady opuścili przedstawiciele Policji. 

Przewodniczący wrócił do punktu 4. porządku obrad. 



Do pkt. 4. 

Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności. 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Do pkt. 5. 

Przewodniczący oddał głos Panu Wójtowi: 

Nastąpiła już wymiana lamp na słupach Enei, założono lampy firmy Philips, obniżające moc 

w nocy. Dodatkowe lampy zostaną założone już niedługo. Mamy lampy w 628 punktach za 

łączną kwotę 1.302.255,81 złotych. Trwają prace na naszych słupach, tj. w 78 punktach. Łączny 

koszt to 83.133,15 zł, prace mają zakończyć się dzisiaj. Dzisiaj ruszyły prace związane 

z budową kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej w Krzykosach oraz sieci przesyłowej 

Witowo-Krzykosy za kwotę 7.947.158,20 zł, czekamy na pozwolenie na budowę sieci 

przesyłowej Krzykosy-Solec. Złożyliśmy wniosek do UMWW na kolejny etap kanalizacji 

w  miejscowości Krzykosy. maksymalne do pozyskania dofinansowanie to 5 mln złotych. Nasz 

wniosek złożony jest na kwotę całkowitą 7.319.873,35 zł, w tym na wspomniane przed chwilą 

maksymalne dofinansowanie 5 mln. Jest już lista rankingowa, nasz wniosek znalazł się na 

4 miejscu na 135 złożonych. Wszystkie wnioski opiewają na sumę ponad 490 mln złotych, 
a UMWW planuje przeznaczyć na dofinansowania tylko 71 mln, czyli tylko ok. 15 wniosków 

zostanie zaopiniowanych pozytywnie. Dwukrotnie złożyliśmy uzupełnienia, liczymy, że 

rozstrzygnięcie będzie dla nas korzystne. Złożony w ubiegłym roku wniosek na budowę drogi 

Pięczkowo-Wiosna jest na 14 miejscu na liście rezerwowej. Nadal jest szansa na realizację jeśli 

przetargi z listy głównej wyjdą korzystnie. Rusza Program „Czyste Powietrze” po pewnych 

zmianach. Wystąpiliśmy do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Poznaniu 

o dofinansowanie punktu konsultacyjnego. Będzie on prowadzony przez Fundację Zielona 

Ojczyzna dwa dni w tygodniu. Jesteśmy po przetargu na odbiór osadu z oczyszczalni, kwota 

wyniesie 110 zł/t. Złożyliśmy też wniosek o dotację na usuwanie eternitu. Utylizacja i demontaż 

będzie całkowicie bezpłatny dla mieszkańców jeśli otrzymamy dofinansowanie. Prowadzimy 
tez rozmowy z firma odbierającą odpady rolnicze – folie, worki, worki typu big-bag, worki po 

nawozach. W dniu 19 marca zorganizowaliśmy zebranie wiejskie w Miąskowie dotyczące 

wyboru nowego sołtysa po rezygnacji z tej funkcji Pana Adama Polowczyka. Zgłoszono 

jednego kandydata, który otrzymał 100% głosów ZA i tym samym został Sołtysem, a jest to 

Pan Marek Przykłota. Jest to historyczny moment, ponieważ sołectwo pierwszy raz będzie 

w Murzynówku. Gminny Ośrodek Kultury złożył wniosek do PGNiG na projekt „Kultura na 

dużym ekranie”, polegający na zakupie sprzętu oraz organizacji kina plenerowego. Całkowity 

koszt projektu to 68.100,00 zł a nasz wkład 14.300,00 zł. Jesteśmy po przetargu na remont 

dachu budynku mieszkalnego w Sulęcinku, który przejęliśmy od PKP. Wybrana została 

najkorzystniejsza oferta na kwotę 139.851,89 zł. GOK złożył jeszcze wniosek do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na zadanie „Budowa tężni solankowej wraz 
z infrastrukturą w Garbach”. Całkowity koszt projektu to 411.000,00 zł, nasz wkład 61.500,00 

zł. 17 lutego złożyliśmy do UMWW wnioski w konkursie „Pięknieje wielkopolska wieś” na 

modernizacje świetlic wiejskich w Garbach i Witowie za łączną kwotę dotacji 80.000,00 zł. 

1 kwietnia rozpoczną się specjalistyczne zajęcia w szkołach w ramach projektu „Podniesienie 

jakości edukacji włączającej w Gminie Krzykosy”. Zostanie zakupiony sprzęt multimedialny 

i pomoce dydaktyczne za ponad 500.000,00 zł. Całkowity koszt projektu to 2.457.854,54 zł 

a dofinansowanie wynosi aż 2.212.069,08 zł. Zespół Szkół w Krzykosach otrzyma także 

dofinansowanie w wysokości 60.000,00 zł na zakup nowoczesnej ekopracowni w ramach 



środków z WFOŚ. Przedszkola otrzymają dofinansowania w ramach Narodowego Programu 

Rozwoju Czytelnictwa. Mamy także uzyskać dofinansowanie w wysokości 180.000,00 zł na 

modernizacje świetlicy wiejskiej w Sulęcinku. 10 marca odbyło się walne zebranie spółek 

wodnych. Składki płacą 422 osoby, a zostały zostały podniesione z 36 do 38 zł. Wyznaczono 
zadania do wykonania – modernizacja rowów w Murzynowie Leśnym i Garbach a także, jeśli 

wystarczy środków, rów Baba.  

 

Do pkt. 7.  

Przewodniczący oddał głos Pani Jadwidze Kulce, Skarbnik Gminy, która przedstawiła 
dodatkowe zmiany w budżecie na 2025 rok. 

Następnie Przewodniczący przedstawił stosowny projekt uchwały oraz zarządził głosowanie. 

Uchwała IX/60/2025 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 
rok została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Adam Ziemiański 
 

 

Do pkt. 8. 

Przewodniczący oddał głos Pani Jadwidze Kulce, Skarbnik Gminy, która przedstawiła 

dodatkowe zmiany w WPF na lata 2025-2032. 

Następnie Przewodniczący przedstawił stosowny projekt uchwały oraz zarządził głosowanie. 

Uchwała IX/61/2025 Rady Gminy Krzykosy w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Krzykosy na lata 2025-2032 została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2025-2032. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Adam Ziemiański 
 

 

Do pkt. 9. 

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na Komisjach Wspólnych. 

 
Nikt z Radnych nie miał pytań, w związku z czym Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

oraz zarządził głosowanie. 

Uchwała IX/62/2025 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym 

dotacji celowej oraz trybu postępowania w sprawie o udzielenie dotacji i sposobu jej rozliczania 

została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej oraz trybu postępowania 

w sprawie o udzielenie dotacji i sposobu jej rozliczania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Krzysztof Zimoch 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Patrycja Mendyka 

 

NIEOBECNY (1) 

Adam Ziemiański 

 

 

Do pkt. 10. 

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na Komisjach Wspólnych. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań, w związku z czym Przewodniczący odczytał projekt uchwały 
oraz zarządził głosowanie. 

Uchwała IX/63/2025 Rady Gminy Krzykosy w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

z budżetu Gminy Krzykosy dla Gminy Zaniemyśl z przeznaczeniem na realizację zadania 

z zakresu lokalnego transportu zbiorowego została podjęta. 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Krzykosy dla Gminy 

Zaniemyśl z przeznaczeniem na realizację zadania z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Krzysztof Zimoch 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Pankowska 

 

NIEOBECNY (1) 

Adam Ziemiański 

 

 

Do pkt. 11. 
 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na Komisjach Wspólnych. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań, w związku z czym Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

oraz zarządził głosowanie. 

Uchwała IX/64/2025 Rady Gminy Krzykosy w sprawie programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt została podjęta jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Adam Ziemiański 
 

 

Do pkt. 12. 

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na Komisjach Wspólnych. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań, w związku z czym Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

oraz zarządził głosowanie. 

Uchwała IX/65/2025 Rady Gminy Krzykosy w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
w miejscowości Murzynowo Leśne została podjęta jednogłośnie. 

 

 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Murzynowo Leśne. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Adam Ziemiański 

 

 

Do pkt. 13. 
 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na Komisjach Wspólnych. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań, w związku z czym Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

oraz zarządził głosowanie. 

Uchwała IX/66/2025 Rady Gminy Krzykosy w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
w miejscowości Murzynowo Leśne została podjęta jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Murzynowo Leśne. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Adam Ziemiański 
 

 

Do pkt. 14. 

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na Komisjach Wspólnych. 

 
Radny Krzysztof Zimoch zasugerował, aby oddać głos Sołtysom. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały oraz zarządził głosowanie. 

 

Radny Krzysztof Zimoch stwierdził, że uchwała jest bardzo zawiła i skomplikowana i spytał, 

czy jej tekst nie mógłby być uproszczony. 

 

Przewodniczący odpowiedział, że uchwała odpowiada obowiązującym wymogom prawa. 
 



Radna Małgorzata Pankowska dodała, ze podwyżka diet mogła być wyższa niż 5% w związku 

z ogromem obowiązków pełnionych przez Sołtysów.  

Uchwała IX/67/2025 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zasad przyznawania diet sołtysom 
Gminy Krzykosy została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania diet sołtysom Gminy Krzykosy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Patrycja Mendyka, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, 

Karol Tomaszewski, Krzysztof Zimoch 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ  (2) 

Krystyna Lis, Małgorzata Pankowska 

 

NIEOBECNY (1) 

Adam Ziemiański 
 

 

Do pkt. 15. 

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na Komisjach Wspólnych, po 
czym oddał głos Panu Karolowi Tomaszewskiemu, Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, 

aby przedstawił proponowany plan pracy na 2025 rok. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań, w związku z czym Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

oraz zarządził głosowanie. 

Uchwała IX/68/2025 Rady Gminy Krzykosy w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 
2025 rok została podjęta jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Adam Ziemiański 
 

Do pkt. 16. 

 

Przewodniczący stwierdził, że na jego ręce wpłynęła interpelacja Radnego Krzysztof Zimocha 

dotycząca finansowania jednostek OSP w Gminie Krzykosy, po czym odczytał ją i zapewnił, 

że odpowiedź zostanie udzielona w terminie zgodnym z przepisami prawa. 
Innych interpelacji i zapytań nie było. 



Do pkt. 17. Wolne głosy i wnioski 

 

Radna Urszula Chojnacka, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 
Społecznych, omówiła trzy posiedzenia Komisji, które odbyły się w ostatnim czasie: 10 

stycznia (stan realizacji przedsięwzięć finansowanych ze środków zewnętrznych), 18 lutego 
(planowanie działalności sportowej w Gminie, sprawozdanie z działalności Orlika 

w Krzykosach, planowanie sprzątania Gminy), 20 marca (posiedzenie wyjazdowe, kontrola 

boisk wiejskich w Gminie).  

Radny Karol Tomaszewski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, poinformował, że Komisja 

ustaliła jedynie plan pracy na 2025 rok.  

Radny Krzysztof Zimoch zapytał, czy Komisja w ramach omawiania gospodarki woda 

zamierza przeanalizować zaległości mieszkańców w opłatach. 

Radny Maciej Roszyk, Przewodniczący Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ekologii, 

przedstawił plan pracy na 2025 rok. 

Radny Sławomir Koźma, Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej, również 

poinformował o ustaleniu planu pracy. 

Przewodniczący Rady, Pan Krzysztof Jankowiak stwierdził, że na jego ręce wpłynęła petycja 

Radnego Krzysztofa Zimocha dotycząca doprowadzenia do użyteczności ulicy Słonecznej 
w Krzykosach, po czym przekazał ją Wójtowi. Następnie poinformował, że drogą 

elektroniczną Radni otrzymali pismo Pana Zdzisława Andrzejewskiego, Kierownika 

Przychodni Lekarza Rodzinnego w Krzykosach, dotyczące obaw o zapewnienie dostępu do 

Przychodni w trakcie budowy sieci kanalizacyjnej. Jednocześnie Przewodniczący zapewnił, że 

firma prowadząca prace budowlane jest doświadczona w rozwiązywaniu tego typu problemów, 

w związku z czym dostęp do Przychodni nie będzie ograniczony. 

Radny Krzysztof Zimoch zawnioskował, aby posiedzenia Komisji Wspólnych były nagrywane 

oraz aby pan Wójt przedstawiał Radnym wszystkie sprawy, którymi Gmina się zajmuje, 
ponieważ niektóre rzeczy zostały wspomniane w sprawozdaniu Wójta po raz pierwszy. 

Następnie zapytał, z czego wynika opóźnienie w montażu nowych lamp na słupach będących 

własnością Gminy. Poprosił również o informację, od kiedy będzie czynny dla mieszkańców 

punkt konsultacyjny dotyczący programu „Czyste Powietrze”. 

Radna Irena Gorzelańczyk-Ryś zaproponowała przygotowywanie czegoś w rodzaju biuletynu 

dla mieszkańców, przedstawiającego aktualne sprawy i inwestycje w Gminie. 

Pan Andrzej Janicki, Wójt, odpowiedział, że prace związane z montażem lamp zakończą się 
następnego dnia a jeśli zajdzie taka konieczność, firmie zostaną naliczone kary umowne. 

Poinformował również, że w sprawie „Czystego Powietrza” będą dyżurować dwie osoby 

w dwa różne dni, dokładne terminy zostaną podane po podpisaniu porozumienia 

z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska oraz Fundacją obsługującą punkt. 

Radna Irena Gorzelańczyk-Ryś zapytała, na jakim etapie stanęła sprawa petycji mieszkańców 
Przymiarek dotyczącej trasy S-11. 

Radny Maciej Roszyk odparł, że mieszkańcy Przymiarek mają wyjść z konkretną propozycją 

na najbliższych Komisjach Wspólnych. 



Radny Krzysztof Zimoch zapytał, kto będzie pełnił funkcję inspektora nadzoru podczas 

rozpoczynającej się budowy sieci kanalizacyjnej w Krzykosach oraz łącznika Witowo-Solec 

oraz czy na pewno nie będzie to pracownik tej firmy. 

Przewodniczący Rady udzielił odpowiedzi, że jest to osoba niezależna, wyłaniana w drodze 

przetargu. 

Pan Mateusz Ciołek, Sołtys sołectwa Sulęcinek zaapelował, aby Komisja wyjeżdżająca w teren 

kierowała się ustalonym harmonogramem. 

Pan Zygmunt Kołacki, Sołtys sołectwa Krzykosy zapytał, czy firma wykonująca kanalizację 

daje gwarancję na naprawiony po inwestycji asfalt. 

Radny Krzysztof Zimoch zwrócił uwagę na zaśmiecony teren i poprosił o interwencję, 

znalezienie osoby odpowiedzialnej i uprzątnięcie przez nią terenu. 

Pan Wójt odniósł się do zgłoszonych problemów i stwierdził przede wszystkim, ze często 

działania związane z pozyskiwaniem środków zewnętrznych podejmowane są szybko i na 

bieżąco tak, że nie ma możliwości za każdym razem pytać czy informować o tym Rady, 

a przedstawienie tych informacji na Sesjach jest wystarczające. Pan Wójt odpowiedział 

również na pytania dotyczące inspektora nadzoru i zapewnił o rzetelnym wykonywaniu przez 

niego obowiązków. 

Radna Urszula Chojnacka dodała, że harmonogram wysyłany jest Sołtysom z wystarczającym 

wyprzedzeniem oraz zaapelowała, aby zawsze potwierdzać swoją obecność. 

 

Do pkt. 18. 

Wobec wyczerpania porządku obraz Przewodniczący zamknął IX Sesję Rady Gminy 
Krzykosy. 

Przewodniczący  

Rady Gminy Krzykosy 

          Krzysztof Jankowiak 

Przygotowała: Bernadeta Świerczewska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


